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NATIONAL KAOHSIUNG UNIVERSITY 
OF  HOSPITALITY  AND  TOURISM, LANGUAGE CENTER

國立高雄餐旅大學 語文中心

 Language Center @ NKUHT is your 1st choice for Mandarin learning!

國立高雄餐旅大學 語文中心華語組

是你學習華語的首選！

QS Subject Ranking # 38th in the World.

Dormitory, language partners, and tutoring
service are available.

Accredited by International Centre of Excellence in
Tourism and Hospitality Education (THE-ICE).

The #1 public university in Taiwan specializing in
hospitality, tourism, and culinary arts. 

Located in 2nd largest city in Taiwan with
convenient transportation system.

Small Mandarin class size and student-
centered teaching approach.

State-of-the-art facilities and environment-
friendly campus.



開課班別Class   授課時間Time 收費Fee
報名期限
Deadline

秋季學季班   Fall Quarter    2024.09.09-11.22  
每一季學費為
NTD$28,800

Each seasonal
program fee is
NTD$28,800

2024.07.09

冬季學季班 Winter  Quarter  2024.12.09-2025.02.28 2024.10.09

春季學季班 Spring  Quarter   2025.03.10-05.30 2025.01.10

夏季學季班  Summer  Quarter   2025.06.16-08.29 2025.04.16

無需繳交註冊費，需繳交教材費(每季約台幣1,000元)。請自行投保海外醫療險。 No registration

fee. There is a material fee of NTD$1,000 for each seasonal course. Overseas medical

insurance should be purchased in advance. 

週一至週五每周上課15小時，每季11週。採小班制教學，每班5-12人。 The seasonal Mandarin

course is arranged from Monday to Friday, 3 hours /day, 15 hours /week, a total of 11

weeks. The course is in small-size, with 5-12 students/class. 

每一季將安排豐富的免費台灣文化體驗課程體驗。 Complimentary cultural activities will be

arranged in different seasonal classes.  

為加強課後練習，學生亦能申請免費課後輔導，安排學伴進行一對一學習。 Students can sign

up for language partners. Free tutoring service is available. 

每個月辦理免費之主題式工作坊，包含TOCFL考試技巧、留台升學輔導或獎學金資訊等。 Free

monthly workshops with topics related to TOCFL preparation, studying in Taiwan, or

scholarship opportunities are available. 

歡迎18歲以上具高中以上學歷，且對華語學習有興趣之外國人士，報名參加! Foreigners who

are interested in learning Mandarin and have high school diplomas or above are welcome

to join our Mandarin classes! 

正規學季班 Seasonal Mandarin Courses

Sign Up !


